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INTERPELACJA

W sprawie   problemów mieszkaniowych [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5
ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta

Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych]

Szanowny Panie Prezydencie

Na dyŜurze zwróciła się do mnie rodzina [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2

ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta

Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] z bardzo trudną , wręcz dramatyczna sprawą.
Od  15  lat  zamieszkiwali  w  lokalu  przy  ulicy  Barbary  .  Mieszkanie  było  własnością

PKP, potem przekazane Miastu , wynajmował je [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie

art.  5  ust.  2  ustawy z dnia 6 września 2001r.  o dostępie do informacji  publicznej;  jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik

Prezydenta Miasta Krakowa ds.  Ochrony Informacji  Niejawnych] i  podnajmował rodzinie  [wyłączenie jawności  w zakresie

danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył

Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] . Rodzina robiła tam nakłady ,
remonty , moedrnizacje , mioeszkała w świadomości pewności wynajmu . Teraz okazało się ,Ŝe
[wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji

publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] nie dostał
tytułu do lokalu , Gmina zwróciła się o wyprowadzenie się z lokalu , [wyłączenie jawności w zakresie danych

osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard

Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] mimo trudnej sytuacji mają dochody
nie pozwalające na uzyskanie realnej pomocy mieszkaniowej .

Uprzejmie  proszę  Pana  Prezydenta  o  przyjęcie  tej  rodziny  na  swoim  dyzurze  i
zapoznanie się z problemem.

Uprzejmie  proszę  o  rozwaŜenie  skorzystania  z  uprawnień  ,  które  Panu  prezydentowi
daje  stosowna uchwała  Rady Miasta  bo tylko  chyba w ten  sposób będziemy mogli  rozwiązać
ten problem .

Z powaŜaniem
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